

免付費服務專線

0300=005=350

第1條 為保護因犯罪行為被害而死亡者之遺屬、受重傷者及性侵害犯罪行為被害人,以保障人民權益,促進社會安全,特制定本法。 第30條第2項第1款、第2款 前項規定之保護措施除第三款申請補償外,於下列之對象準用之:

- __、宏府县力式人口服浑和罪行为土死产式采香柜力独牢人
- 一、臼盖武小年为第一條以外之犯罪行为之独宝人。

Crime Victim Protection Act

Article 1 This Act is enacted for the purposes of protecting the family members of deceased victims, seriously injured victims of criminal acts and victims of sexual assault crimes, safeguarding the rights and interests of the people as a whole, and enhancing the security of society.

Subparagraph 1&2, Paragraph 2, Article 30 The protection measures under the preceding paragraph, except the assistance with application for compensation in Item 3, shall apply to the following persons:

1. Victims of domestic violence or human trafficking crimes who survive or are seriously injured.

2. Children or juveniles who are victims of criminal acts other than those under Article 1 of this A